
 

SLOVENSKÝ  ZVÄZ  VZPIERANIA  

SLOVAK  WEIGHTLIFTING  FEDERATION  

Junácka 6, 832 80 Bratislava  

www.vzpierania.sk 

    
 

10.07.2024 o 09:30 hod. v Hoteli Áčko, Hrabovská cesta 34, 034 01 

Ružomberok, Slovenská Republika,                                                   

ale aj formou On-line cez aplikáciu ZOOM 

 

 

Prítomní členovia VV SZV:  

T. Chovanec, V. Hudec, Š. Gribanin, P. Mutafov, J. Trebichavský, O. Kružel,  

Zástupca športovcov SZV: 

M. Ikréni  

Kontrolór SZV 

M. Buschbacher - ospravedlnený 

 

Program: 

1. Otvorenie VV, schválenie programu, overovateľov a zapisovateľa VV Chovanec 

2. Kontrola uznesení VV SZV Chovanec 

3. Informácie predsedu SZV Chovanec 

4. Informácie podpredsedu SZV Hudec 

5. Vyhodnotenie VZ SZV 2024 Chovanec 

6. Zmena adresy SZV, návrh zmeny Stanov SZV Chovanec 

7. Správa RK SZV z reprezentačných súťaži RK SZV 

8. Nominácia na MS U20, ME U20 a 23, V4 RK SZV 

9. Prerokovanie žiadosť p. R. Lukáča zo dňa 09.05.2024 Chovanec 

10. Prerokovanie žiadosti p. K. Samka zo dňa 27.06.2024 Chovanec 

11. Odvolanie proti rozhodnutiu STK SZV Chovanec 

12. Informácie poradných komisií SZV RK, STK, KM 

13. Diskusia Chovanec 

 

 

Bod č.1 

Na úvod bol schválený program rokovania tak, ako bol uvedený v pozvánke. 

Odhlasovaní boli aj: 

Zapisovateľ: V. Hudec, Overovateľ: P. Mutafov, J. Trebichavský 

 

Uznesenie 5/1, Hl. 7/0/0      

VV SZV schvaľuje program VV SZV, zapisovateľa a overovateľov zápisnice.  

 

 

 



 

Bod č. 2  

Kontrola uznesení VV SZV 

Uznesenie 2/12  B 

VV SZV ukladá predsedovi STK SZV vypracovať štandardy na organizáciu M SR, a 

zapracovať do súťažného poriadku tak, aby boli platné od 1.1.2025 - Nesplnené 

Uznesenie 3/1  

Oprava a zverejnenie prestupového poriadku SZV     -   Splnené 

 

Uznesenie 5/2, HL 7/0/0  

VV SZV berie na vedomie kontrolu uznesení.  

 

Bod č. 3  

Informácie predsedu SZV 

Predseda SZV informoval o stave financií SZV. Na bežnom účte SZV je 25.756 €, a na štátnom 

je momentálne cca 76.000 €, čo sa onedlho navýši o ďalšiu časť príspevku od štátu.  

Informoval o navýšení rozpočtu vo výške cca 90.000€, z toho je treba použiť 80% na kluby a 

20% na ostatné výdavky podľa potreby SZV. Je potrebné nájsť spôsob poukázania pre kluby. 

Navrhol nakúpiť 10kg osku s plastovými kotúčmi pre kluby, ktoré pracujú s mládežou. 

Odmeňovať sa naďalej budú kluby, ktoré organizujú medzinárodné súťaže, súťaže vôbec, 

a podľa nápočtu členov klubu do 23 rokov tak, ako to bolo za rok 2023. Detaily a iné nástroje 

sa prerokujú na najbližšom VV.  

Navýšené boli aj financie pre športovcov: Cabala sumárne 37.000 €, Macura 10.000 €, Pagáčik 

5.000 €, Viktorínová 5.000 € - neprešla oponentúrou, o príspevok nemala záujmu, financie treba 

vrátiť. 

Je potrebné, aby reprezentanti mali ADEL panel s certifikátom, ten sa následné nahrá do IWF 

e-entry systému. Má to byť podmienka štartu na súťažiach IWF.  

Chystá sa novela zákona o športu.  

Development program IWF, čaká sa na odpoveď. 

Od 1.1.2025 bude musieť mať každý tréner v reprezentácii absolvované školenie IWF, jedno 

bude v Rumunsku a druhé vo Švédsku, budú aj online. Stále sú však nejasné podmienky 

trénovania na súťažiach. Predpokladá sa, že po OH sa tento program spustí a budú k tomu aj 

usmernenia a pod. Tréneri budú musieť mať platené tiež licencie, na spôsob rozhodcovských 

na celý OH cyklus. O tom rozhoduje národná federácia.  

Na SZV prebehla administratívna finančná kontrola. Boli zistené 2 nedostatky. 

Namontovanie žalúzie/rolety v kancelárskych priestoroch sek. SZV a odovzdávanie darov, 

plakiet a pod., a s tým spojené následné výdavky. Nedostatky boli odstránené. Ostatné 

kontrolované doklady sú v poriadku.  

 

Uznesenie 5/3, Hl 7/0/0  

VV SZV berie na vedomie informácie predsedu SZV. 

 

 



 

Bod č. 4  

Informácie podpredsedu SZV  

Hudec na začiatok predniesol účasť SZV na Olympijskom festivale, ktorí sa bude konať na 

Bratislavskej Kuchajde. V areáli dostalo SZV svoje miesto o rozmeroch cca 10x10m. 

Organizátor poskytol stôl a stoličky, stan a občerstvenie. Strava pre dvoch účastníkov je zdarma 

a ostatní budú platiť 8€, čo uhradí SZV. Momentálne p. Hudec oznámil klubom v celej SR 

možnosť účasti na tomto podujatí. Odpoveď o záujem sa čaká do konca týždňa a potom sa bude 

konkrétne rozdeľovať účasť klubov. Upozornil kluby, aby nepropagovali svoj klub, keďže ide 

o akciu SZV a nie klubovú. Všetkým účastníkom, ktorí pôjdu reprezentovať SZV na toto 

podujatie odovzdajú rovnaké tričká a krátke nohavice s potlačou, toto sa zabezpečí od firmy 

JAKO sport. Vstup je zdarma, klubom sa preplatí aj cestovné v zmysle ekonomickej smernice 

SZV. Začiatok pre vzpieranie je 26.7.2024, teda prvý deň festivalu, končí posledným dňom 

11.8.2024. Účasť má SZV vyhradenú každý deň, ale je možné aj mimo týchto dní.  

Predseda navrhol požiadať kluby, ktoré sú blízko Bratislavy, a majú zapožičaný materiál od 

SZV o jeho poskytnutie, samozrejme preprava sa uhradí.  

Ďalej informoval o propagácii SZV v médiách. Predniesol ponuku od SITA, ktorá poslala 

ponuku o zverejňovaní článkov o vzpieraní. Rozdiel je v tom, že sa za to platí, ponuka prišla 

vo forme 30 článkov za jeden kalendárny rok v sume 1.800€. SITA garantuje to čo ostatní nie, 

zverejnenie článkov, správ, odborných publikácií a podobne. Publikované to bude na ich 

internetovej stránke, ale aj na platformách, ktoré čerpajú informácie od SITA. Predseda navrhol 

preskúmať aj iné možnosti a skúsiť nájsť aj nejakú lacnejšiu formu. Tiež, vytipovať ľudí, ktorí 

by boli schopný vyprodukovať v požadovanej kvalite 30 článkov a to v prípade, ak si ich máme 

sami predkladať.  

Hudec informoval aj o iných možnostiach zisku financií od IWF/EWF. Je treba poslať žiadosti 

na development programy na podporu školení alebo materiálnu podporu pre federácie. Po 

rokovaní v Thessalonikách v GRE počas ME U15+17 bol informovaní v tejto problematike. Po 

ďalších konzultáciách bude p. Hudec o danom VV SZV informovať. Predseda súhlasil 

a pripomenul, že bude treba zistiť podrobné informácie, aby sa to mohlo naplno využiť.                                         

 

Uznesenie 5/4, Hl 7/0/0 

VV SZV berie na vedomie informácie podpredsedu SZV.  

 

Bod č. 5                                                                                                                                                         

Vyhodnotenie VZ SZV 2024 

VZ navrhlo formovať pracovnú skupinu na hľadanie financií a podobne. Predseda ozrejmil, že 

to bude môcť vykonávať každý člen VV SZV. Hudec pripomenul, že túto činnosť niektorí 

členovia VV aj vykonávajú. 

Odmena trénerom v kluboch. Tu predseda Chovanec ozrejmil, že to nebude dobrý nápad riešiť 

formou odmien na zmluvu priamo trénerom, pretože im to bude uberať na výške vo forme daní 

a odvodov. Zároveň, by nebol naplnený vzťah nadradenosti a podradenosti v pracovnoprávnom 

vzťahu. Tiež,  každý tréner musí byť zapísaný v systéme športových odborníkov, mať platný 

doklad o vzdelaní, a preukázať svoju bezúhonnosť.  



 

Ideálna forma je čerpanie z CTM SZV. Už teraz je možné čerpať 30% z celkového príspevku 

klubu na odmenu trénerom. CTM sa tento rok výrazne navýšili. Treba navýšiť ešte na vyššie 

percento čerpanie odmeny pre trénerov a kluby následne môžu svojím trénerom vyplatiť 

finančné plnenie z tohto balíka. CTM dáva klubom značnú autonómiu, v ktorej klub disponuje 

viacerými možnosťami, ako vyplácať odmeny za trénerskú činnosť v klube.  

 

Uznesenie 5/5, Hl. 7/0/0  

VV SZV berie na vedomie vyhodnotenie VZ SZV 

 

Bod. č.6 

Zmena adresy SZV, návrh zmeny Stanov SZV 

Od Miestnej časti Bratislava – Nové Mesto bolo SZV zaslaná informácia a o zmene adresy 

budovy, kde oficiálne v zmysle Stanov SZV sídli. Je treba zvolať VZ per rollam k zmene adresy 

SZV. Predseda všetko prichystal a v čo najkratšom čase rozošle všetkým klubom SZV na 

vedomie informácie a zvolá VZ SZV formou per rollam. 

 

Uznesenie 6/5 , Hl. 7/0/0  

VV SZV berie na vedomie zmenu adresy SZV, návrh na zmenu Stanov SZV 

VV SZV ukladá predsedovi zvolať VZ SZV formou per rollam z dôvodu zmeny adresy.  

 

Bod č.7 

Správa RK SZV z reprezentačných súťaži 

Správu RK SZV predniesol predseda RK SZV p. Gribanin. Na úvod predniesol MS mládeže v 

Lime (PER). Celkovo zhodnotil, že priebeh bol viac menej v poriadku - viď príloha 

ME U15 a U17 Solún (GRE). Spokojnosť vyjadril smerom k pretekárke Linde Svrčkovej, ktorá 

získala bronz v nadhode, ale mohlo to byť aj v trhu a nadhode, keby vyšiel pokus v trhu na 

bronz, ďalej vyzdvihol aj Vivien Takácsovú za pekné pokusy. Celkovo pochválil všetkých 

pretekárov a napriek menším problémom - viď príloha  

Porušenie pravidiel správania sa u pretekárov Bajči L. a Filípek J. Spomenutí sa pohádali a 

o predmety hádky nedali vedieť trénerom, čo je ich povinnosť. RK SZV vyvodila následok, 

Filípek je vylúčený z reprezentácie, Bajči a Bomba dostanú napomenutie. 

 

Uznesenie 7/5, HL. 7/0/0 

VV SZV berie na vedomie správu RK SZV  

 

Bod č.8 

Nominácia na MS U20, ME U20 a 23, V4 RK SZV 

Predseda RK SZV Gribanin predniesol predbežnú nomináciu na V4 CUP Bobrov (SVK) viď 

príloha 

Trénerské zloženie pre tento turnaj: Gribanin, Buzgó, Trojčák, Kružel a Krížová.  

Tréningový Camp EWF Ventspils (LAT). Na základe zaužívaného pravidla, aby sa striedali 

kluby, tréneri a športovci navrhol na trénerský post Németh Vincent, Rehák Michal alebo 



 

Krajčovic Dominik. P. Hudec navrhol ako prvého p. Németha Vinca, ktorý pracuje s mládežou 

a je aktívny v tomto smere zo spomenutých asi najviac. S týmto návrhom súhlasil aj p. Gribanin.  

Pretekárov RK SZV ešte rieši pretože nastalo niekoľko zranení. 

MS U17 Leon (ESP). Navrhnutí pretekári sú Macura V. a Svrčková L., ako tréner p. Kružel a 

p. Kováč, ako náhradník p. Gribanin. Doprava a ostatné náležitosti sa riešia. 

ME U20 a U23 Razsyn (POL). Tréneri p. Gribanin a p. Kružel plus fyzio s. Bačinská.  

predbežne nominovaní, viď príloha 

MS Manama (BHR) Momentálne sa počíta so Seničová  N., Žembová L., Večeřová, ktorá ešte  

musí splniť limit na MS. 

Samko K. je zatiaľ jediný z mužov, ktorý ma limit splnený. Cabala a Škapec ešte limit musia 

splniť. 

Plán sústredení. Plánuje sa ešte niekoľko sústredení. Sústredenie na Tenerife (ESP), počíta sa s 

cca 10 – 14 osobami. Návrh je nasledovný: Seničová, Žembová, Húšťavová, Svrčková Linda 

a Laura, Závacká, Večeřová, Vršková, Pagáčik a Cepko, Škapec. (Cabala, Samko, Benýik 

a Macura nemajú záujem)  

Predseda Chovanec pripomenul, že by sa mal menný zoznam prehodnotiť, pretože sú tam 

pretekári, ktorí momentálne nemajú súťažný výkon, ak samozrejme preukážu výkonnosť, tak s 

tým nemá problém. P. Hudec súhlasil s p. Chovancom. P. Trebichavský plne súhlasil s návrhom 

p. Gribanina. P. Mutafov navrhol uvedeným dať šancu, aby ukázali svoj potenciál, a či sa s nimi 

dá počítať aj do budúcna.  

Ďalšie súťaže, kde sa máme v pláne zúčastniť. Memoriály Malaka v Gdansku, EU CUP 

v Bukurešti. Uvažuje sa nad turnajom v Sarajeve, ten však koliduje s M-SR mužov a žien. 

Predseda navrhol pre účastníkov (ak sa vycestujeme) zápočet výsledkov do Ligových súťaží 

počas MSR, kde sa bude konať aj finále ligy žien a extraligy. P. Mutafov pripomenul, že MSR 

sú najdôležitejšie preteky v SR, teda účasť pre reprezentantov je povinná. S uvedením súhlasili 

všetci členovia VV.  

 

Uznesenie 8/5  Hl 6/0/1-Gribanin 

VV SZV schvaľuje predbežné nominácie, nominácie a plán prípravy tak ako ho predložila 

RK SZV – viď príloha 

 

Bod č.9 

Prerokovanie žiadosť p. R. Lukáča zo dňa 09.05.2024 o úpravu Smernice pre zúčtovanie 

príspevkov od SZV 

 

Predseda sa vrátil k žiadosti p. Lukáča, ktorú mu adresoval dňa 09.05.2024. V žiadosti p. Lukáč 

namieta ustanovenie v predmetnej Smernici „Ak Antidopingová agentúry SR, WADA, ITA resp. 

iná udelí pretekárovi prvý čierny bod, príspevok mu bude skrátený o 1/2 . Ak mu udelí v 

sledovanom období druhý bod, pretekár nemá nárok na príspevok po dobu 12 mesiacov.“ P. 

Lukáč v žiadosti argumentoval, aj údajným názorom riaditeľka SADA, že NŠZ nemá právo 

pripraviť pretekára o štátnu dotáciu. SZV si vyžiadalo stanovisko od SADA, ku žiadosti p. 

Lukáča. SADA v stanovisku konštatuje, že nie je oprávnená a ani povinná športovým zväzom 



 

poskytovať právne poradenstvo alebo vypracovávať vnútorné predpisy, alebo navrhovať' 

zmeny ich znenia, a že športové zväzy si sami vydávajú vnútorne predpisy v rámci svojej 

činnosti a tie musia byť v súlade so všeobecne závažnými právnymi predpismi a 

medzinárodnými predpismi. 

Predseda konštatoval, že v žiadosti p. Lukáča nie je uvedené žiadne paragrafové znenie, ktoré 

by malo byť podľa jeho názoru v nesúlade s predmetným ustanovením smernice. Zároveň 

uviedol, že si nie vedomý, že by  SZV pripravil alebo chce niekoho pripraviť o „štátnu dotáciu“.  

P. Gribanin pripomenul, že p. Lukáč naďalej škodí a robí zlé meno SZV. Tiež uviedol, že aj 

sám riaditeľ Dukly uznal, že vystupovanie p. Lukáča ako trénera Dukly nie je na mieste. 

Pripomenul, že zväz môže žiadať o výmenu trénera na rezortnom športovisku, a vymeniť ho. P 

Trebichavský plne súhlasil. Chovanec navrhol, ak chce niekto takýto bod predniesť, nech ho 

spracuje v požadovanej forme, predloží ho VV SZV a následne sa zaradí do programu a VV 

SZV ho prerokuje. 

 

Uznesenie 9/5  Hl 6/0/1-Kružel 

VV SZV nevyhovuje žiadosti p. Lukáča na zmenu Smernice pre zúčtovanie príspevkov od 

SZV. 

 

Bod č.10 

Prerokovanie žiadosti p. K. Samka zo dňa 27.06.2024 

Predseda p. Chovanec vyjadril nesúhlas s tým, ako bola napísaná žiadosť p. Samka, kde uvádza 

že VV SZV prispel k tomu, že mu skrátili úväzok vo VŠC. Uviedol, že to nie je pravda, pretože 

SZV na oponentúrach v januári malo v pláne navrhnúť pre p. Samka 12. miesto na ME. 

Samotný pretekár si však vopred zobral slovo a uviedol, že po dohode s trénerom to bude 8. 

miesto na ME. VV SZV toto ich rozhodnutie nenamietal, pretože vzišlo z úst pretekára a tréner 

Lukáč s tým súhlasil. Zástupcovia SZV pri prehodnocovaní zmluvy p. Samka konštatovali, že 

stanovený cieľ, ktorý si pretekár Samko a tréner Lukáč  nebol splnený, a je na VŠC, ako sa 

s tým vysporiadajú v zmysle interných smerníc. Zmena pracovno-právnej zmluvy so 

zamestnávateľom je plne v réžii medzi VŠC a pretekárom. SZV netrval na ukončení a ani 

predlžený zmluvy pretekárovi, len konštatoval, že cieľ nie je splnený a teda tvrdenie, že VV 

prispel k zníženiu úväzku pretekára Samka je nepravda.  

Pretekár Samko môže čerpať podporu od SZV naďalej, a to v zmysle interných smerníc SZV. 

 

Uznesenie 10/5  Hl 7/0/0 

VV SZV nevyhovuje žiadosti p. Karola Samka zo dňa 27.06.2024 

 

Bod č.11 

Odvolanie proti rozhodnutiu STK SZV  

Predseda v skratke uviedol, čo si myslí o samotnom rozhodnutí STK SZV. Ide o zistenie 

porušení pravidiel vzpierania, súťažného poriadku klubom KTA Golem Nové Mesto nad 

Váhom “B”, kde pretekári klubu Trebichavský J. a Pestún B. nastúpili na nástup v 

nepredpísanom úbore. Na základe tejto skutočnosti STK SZV vyradilo jedného z pretekárov z 



 

družstva KTA Golem “B”. Následne nebol naplnený počet pretekárov v družstve. Minimálny 

sú 4 pretekári. Po vyradení pretekára sú v družstve 3ja, a teda klub stráca možnosť pokračovať 

v súťaži 3. ligy mužov. 

Chovanec, ako riaditeľ tejto súťaže uviedol, že na danej súťaži bola jedna dlhá skupina. 

Plánované boli dve, ale pre veľkú diverzifikáciu výkonov pretekárov a z dôvodu zrýchlenia 

súťaže sa spojili. V tom čase si nik neuvedomil, že nastúpenie p. Pestúna môže byť problém. 

Uznal, že nie je vhodné, aby rozhodca rozhodoval a aj súťažil v jednej skupine. Uviedol, že 

skutok sa stal, ale myslí si, že na základe objektívnych skutočností, ktoré nastali počas súťaže, 

by nemal byť pretekár vylúčený. Upozornil, že vylúčenie predstavuje najtvrdší možný trest. 

V konaní p. Pestúna nevidí úmysel, tiež nevidel, že by rozhodoval na súťaži v prospech klubu 

GNM a preto nevidí dôvod k jeho vylúčeniu.  

Hudec pripomenul, že nenastúpenie v predpísanom úbore sa nestalo v Klube GNM “B” po 

prvýkrát, na prvom kole to urobil p. Trebichavský a na druhom to už boli dvaja z klubu, ktorí 

nemali úbor. Po prvom kole sa to neriešilo, pretože sa to stáva a nebral sa ohľad na to, ale urobiť 

to znova a dvojnásobne…. Pripomenul, že to bola aj téma na 4.VV SZV, ktoré sa konalo po 

prvom kole 3.ligy a pred druhým kolom 3.ligy, teda p. Trebichavský bol upovedomený na túto 

skutočnosť, a ako člen VV SZV by mal ísť aj príkladom. 

Trebichavský sa vyjadril, že mu nebolo umožnené sa k danej veci vyjadriť v prvom stupni 

rozhodovania a tým pádom STK SZV porušilo jeho práva. Nechápe ako mohla STK riešiť jeho 

priestupok, ako aj klubu GNM, ktorého je štatutárny zástupca, a to bez jeho vyjadrenia, osobne 

vidí jasnú snahu poškodiť KTA a obrať ho o volebný hlas. Vyjadril sa, že takéto prípady sa 

stávajú často, že niekto nastúpi v nevhodnom oblečení. 

Hudec opäť pripomenul, že to na prvom kole už urobil, a na druhom to spravili znova, čo je 

opakované porušenie pravidiel. V tomto prípade to STK začala riešiť. Uznal, že hlavne 

rozhodcovia, ktorí sú aj členmi družstva rozhodujú v civile, ale len ako zápis alebo technický 

rozhodca. Na druhej strane mal na technickej porade p. Trebichavský požiadať o zmenu z jednej 

skupina na dve skupiny, keďže v danom počte Golem “B” počtom nedokáže obsadiť jednu 

skupinu. Ďalej p. Hudec vyjadril, že sa v danej problematike nebude vyjadrovať. Všetko je 

napísané v zápise sedenia STK SZV. 

Predseda STK SZV Ikréni uznal, že takéto sa deje, raz za čas, keď ten rozhodca nestíha a počas 

súťaže je aj pretekár, ale nie v jednej skupine a nie opakovane v jednom ročníku. Prisľúbil, že 

sa bude pracovať s rozhodcami tak, aby sa toto už nestalo.   

P. Trebichavský, stále nedostal odpoveď, že prečo nebol vyzvaný na vyjadrenie sa. Na to mu 

odpovedal p. Ikréni, že STK SZV nemá povinnosť vyzvať na vyjadrenie sa v tejto veci, čo sa 

mohlo urobiť, ale nepovažovalo to STK za potrebné.  

P. Gribanin sa spýtal, či na tech. porade pred súťažou bolo odsúhlasené, že sa pôjde na jednu 

skupinu. P. Chovanec odpovedal, že áno, schválilo sa to, ale nie na technickej, ale až po vážení. 

P. Hudec pripomenul, že sa nerieši to, že p. Pestún v jednej skupine rozhodoval a aj súťažil ako 

člen GNM “B”. Táto skutočnosť je momentálne neriešiteľná i keď ide o ďalšie porušenie 

pravidiel SZV, IWF a Fair Play. 

Chovanec trvá na tom, že STK SZV rozhodol o tvrdom treste a bolo by vhodné to zmeniť 

nehovoriac, že sú tam aj značné procesné pochybenia.  



 

Mutafov navrhol túto vec znova prešetriť. Dať to za úlohu STK o prešetrenie.  

P. Trebichavský vyhlásil, že ak v tomto prípade neuspeje je rozhodnutý riešiť túto vec súdnou 

cestou. Naďalej je presvedčený, že ide o účelové poškodenie jeho klubu. 

P. Gribanin sa vyjadril, že uvedené argumenty v rozhodnutí STK sú nevhodné, deje sa to stále, 

že sa na nastúp sa nastupuje v nevhodnom oblečení. Nie je to problém len GNM. Tieto veci 

treba zapracovať do poriadkov, aby sa to v budúcnosti nestalo. Je toho názoru, že ide o 

poškodenie GNM pred voľbami. 

Mutafov vyzval prítomných, aby sa zdržali podobných obvinení a konšpirácií, že kto komu chce 

poškodiť a ako, je to nemiestne. 

Mutafov dal procedurálny návrh,  aby sa hlasovalo o znovu prešetrení danej veci STK. Predseda 

dal hlasovať o danom procedurálnom návrhu.  Nehlasovali Trebichavský ako zainteresovaný a 

členovia STK Hudec a Ikréni. Návrh nebol odsúhlasený. 

Po diskusii dal predseda hlasovať o odvolaní KTA GOLEM tak, ako je uvedené v návrhovej 

časti odvolania.  

 

Uznesenie 5/11  Hl4/0/3-Hudec, Ikréni, Trebichavský 

 

VV SZV vyhovuje odvolaniu KTA GOLEM Nové Mesto nad Váhom  

VV SZV ukladá STK SZV zapracovať navrhnuté opatrenia do poriadkov SZV 

 

Bod č.12 

Informácie poradných komisií SZV RK, STK, KM 

KM SZV p. Kružel informoval o Letnej škole vzpierania 2024. Priblížil plánovaný program 

a tréningy. Informoval, že všetko je pripravené a tábor môže začať. P Gribanin navrhol odmenu 

pre pomocných trénerov na Letnej škole vzpierania. Predseda SZV prisľúbil riešenie tejto 

žiadosti. 

STK SZV Ikréni informoval o prestupoch a hosťovaniach. Ide o jednu dve aktivity v tomto 

smere. Motlo Filip KTN hosťovanie a Kulakov Kristián GNM prestup do PNM. Prestup však 

ešte nie je oznámený na STK SZV. 

 

Uznesenie 5/12  Hl 7/0/0 

VV SZV berie na vedomie informácie poradných orgánov SZV. 

 

Bod č.13 

Diskusia 

Do tohto bodu zaradil predseda informácie o organizácii V4 v Bobrove. Zodpovedný za 

organizáciu je určený p. Chovanec a p. Gribanin za trénerov a nomináciu pretekárov, rozhodcov 

má na starosti Ikréni, organizačné zabezpečenie p. Kružel st. 

Hotel Altis je určený na ubytovanie pre účastníkov, rozhodcovia majú byť ubytovaní v 

Bobrove.  

Strava je zabezpečená aj v hoteli, ale aj na mieste súťaže. 

Súťaž bude prebiehať nasledovne, v piatok súťaž U18 a v sobotu U23, vyhodnotenie bude po 



 

súťaži. Medaile a poháre sú zabezpečené a vo výrobe. Diplomy sa robia na mieste.  

Zabezpečená je aj služba na dodržiavanie poriadku a hladkého priebehu súťaže. Bobrov je 

známy so svojou precíznou organizáciou súťaží.  

Predseda ešte uviedol, že je treba zakúpiť materiál na súťaž ako odrazová guma na podlahu a 

podobné pomôcky.  

V ďalšej diskusii sa nepokračovalo, keďže nemal nikto žiadne pripomienky. 

 

Uznesenie 5/13  Hl 7/0/0 

VV SZV berie na vedomie diskusiu. 

 

 Zapísal: 

Vladimír Hudec 

podpredseda SZV 

 

Overil:                                                                                                                                                                 

Pavol Mutafov 

člen VV SZV  

 

 

Ján Trebichavský 

člen VV SZV                  

                                                                                                                                                                                            

 Ing. Tomáš Chovanec                                               

       predseda SZV  

    


